

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高班興趣學習班

敬啟者：

為引發兒童學習的興趣及鞏固學業上的基礎，本校已設立「英語興趣學習班及普通話興趣學習班」，由本校聘請專業英文教師及普通話教師教授，敬希 貴家長鼓勵子女參加，有關詳情通告如下：

由九月十一日開始

	英語興趣學習班	普通話興趣學習班
日期	逢星期一	逢星期二
時間	中午十二時十分至十二時四十五分	
地點	本校課室	
費用	免費	

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年九月四日

✂

興趣學習班

回條

敬覆者：

本人 願意 / 不願意 _____ 學生 _____ 參加
逢星期一至二中午12時10分至12時45分舉行之興趣學習班。

 英語興趣學習班 普通話興趣學習班(請以表示)

此 覆

元朗東莞同鄉會

王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

日 期：2023年 9 月 ___ 日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 230905
4th September, 2023

Dear Parents,

K3 Interest Classes

In order to arouse interest of children's learning and strengthen the fundamental of English and Putonghua languages, we organize the "English interest class & Putonghua interest class" for K3 students. We employ the professional teachers to teach the students. We appreciate parents to encourage their children to participate the interest classes. Details are shown as follows :

Starting from 11th September, 2023

	English Interest class	Putonghua Interest class
Date	Every Monday	Every Tuesday
Time	12:10 p.m. – 12:45 p.m.	
Place	classroom	
Fee	Free	

Yours faithfully

Cheng Ka Fung

Principal

✂-----

Reply Slip

K3 English Interest Classes

Dear Principal,

I agree / does not agree my child _____

class _____ to participate the English Interest Class and Putonghua Interest Class which are conducted every Monday and Tuesday from 12:10 p.m. to 12:45 p.m.

English Interest Class

Putonghua Interest Class

Parent's / Guardian's Signature : _____

Date : _____

*Please put a "✓" in the appropriate box